
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål V
Ministeren bedes redegøre for, om de ændrede og fejlbehæftede opgørelses-
metoder i forhold til belægningsprocenterne på det medicinske område har
været et bevidst valg fra den daværende ministers side eller blot en beklagelig
fejl? Der henvises til artiklen "Talmagi: Embedsmænd tryllede patienter væk
fra sygehusgangene", bragt på DenOffentlige.dk den 9. november 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Samrådsspørgsmål V
Offentligt


